

## No. 814. Multilateral

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE. GENEVA, 30 OCTOBER 1947 [*United Nations, Treaty Series*, vol. 55, 56, 57, 58, 59, 60, 61, 62, 63 and 64, I-814.]

LXXXV. AGREEMENT ON TRADE IN CIVIL AIRCRAFT (WITH ANNEX). GENEVA, 12 APRIL 1979 [*United Nations, Treaty Series*, vol. 1186, A-814.]

### ACCESSION

#### Montenegro

*Deposit of instrument with the Director-General of the World Trade Organization: 11 October 2012*

*Date of effect: 10 November 2012*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: World Trade Organization, 24 February 2015*

LXXXV (B). PROTOCOL AMENDING THE ANNEX TO THE AGREEMENT OF 12 APRIL 1979 ON TRADE IN CIVIL AIRCRAFT (WITH ANNEX). GENEVA, 6 JUNE 2001 [*United Nations, Treaty Series*, vol. 2204, A-814.]

### ACCEPTANCE

#### Montenegro

*Deposit of instrument with the Director-General of the World Trade Organization: 11 October 2012*

*Date of effect: 10 November 2012*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: World Trade Organization, 24 February 2015*

## N° 814. Multilatéral

ACCORD GÉNÉRAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE. GENÈVE, 30 OCTOBRE 1947 [*Nations Unies, Recueil des Traités*, vol. 55, 56, 57, 58, 59, 60, 61, 62, 63 and 64, I-814.]

LXXXV. ACCORD RELATIF AU COMMERCE DES AÉRONEFS CIVILS (AVEC ANNEXE). GENÈVE, 12 AVRIL 1979 [*Nations Unies, Recueil des Traités*, vol. 1186, A-814.]

### ADHÉSION

#### Monténégro

*Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation mondiale du commerce : 11 octobre 2012*

*Date de prise d'effet : 10 novembre 2012*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation mondiale du commerce, 24 février 2015*

LXXXV B). PROTOCOLE PORTANT MODIFICATION DE L'ANNEXE À L'ACCORD DU 12 AVRIL 1979 RELATIF AU COMMERCE DES AÉRONEFS CIVILS (AVEC ANNEXE). GENÈVE, 6 JUIN 2001 [*Nations Unies, Recueil des Traités*, vol. 2204, A-814.]

### ACCEPTATION

#### Monténégro

*Dépôt de l'instrument auprès du Directeur général de l'Organisation mondiale du commerce : 11 octobre 2012*

*Date de prise d'effet : 10 novembre 2012*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation mondiale du commerce, 24 février 2015*